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Protokoll styrelsemöte S22 2010–09–17

Närvaro: Sofia Mattsson Ordförande
Daniel Perván Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare
Carl Cristian Arlock Källarmästare
Anders Eriksson Cafémästare
Mazdak Farzone Sexmästare
Mikael Rudner Industrimästare
Albin Rosberg SRD-ordförande
Fredrik Karlsson Programmästare
Miriam Friberg Informationsansvarig på TLTH

§1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat, 12.10.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Miriam Friberg, Informationsansvarig på TLTH.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägget:

• §9.1 Cafétackfest

§5 Föregående
mötesprotokoll

Styrelsen beslöt att godkänna S19.

§6 Information från
Kåren

Miriam F. berättar att hon dessvärre inte kommer kunna närvara
på D-sektionens nollegasque. Hon berättar också att Kåren kom-
mer inom den närmsta tiden gå ut och prata med nollorna om
vad Kåren gör och vilka som jobbar där. Detta kommer fram-
förallt göras på föreläsningar. Miriam informerar också att Petter
Söderlund har blivit informellt vald till näringslivsansvarig på
Kåren.
Sist, men inte minst berättas det glatt att 105 % av de nya stu-
denterna på D-sektionen har anslutit sig till Kåren; vilket är en
ganska imponerande siffra.

§7 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen gällande policydokument samt utlånings-
policy skjuts fram till S25.
Beslutsuppföljningen gällande VISA/ICA-kort till Café skjuts fram
till S24.

Angående punkten Skyltning till iDétberättar Sofia M. att hon
har kollat upp det och fått uppgiften att sektionen kommer att få
lov att både sätta upp skyltar till iDét, samt även måla en panter
på någon av väggarna i källaren. Carl C. A. menar dock att det
bör väntas med målning då E-huset nu kommer renoveras om
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kraftigt, och att det antagligen bara skulle leda till problem om
vi gjorde det nu. Förslagsvis bör denna råsa panter målas på en
planka eller liknande, som går att flytta vid behov, vilket skulle
dessutom försäkra dess överlevnad i en längre framtid. Styrelsen
verkar generellt vara positiva till detta förslag, men beslöt slutli-
gen att skjuta fram punkten till S25 med Carl C. A som ansvarig.

Angående microvågsugnarna, berättar Sofia M. att det tydligen
är väldigt oklart vem som faktiskt ansvarar för ett sådant inköp.
Det förslås att vi möjligtvis skulle kunna få dem sponsrade ge-
nom Industrimästeriet, även om Mikael R. menar att han inte
lika mycket försöker satsa på att försöka få företag att sponsra
enskilda inköp, som att han försöker erbjuda färdiga sponsrings-
paket. Han säger dock att det skulle kunna finnas en möjlighet
att klassificera ett paket som renovering, som skulle kunna inne-
hålla exempelvis inköp av microvågsugnar eller liknande.
Det diskuteras dock att detta inköp måste göras ganska snart, då
köerna runt lunchtid är enorma och efterfrågan av nya microvågsug-
nar är väldigt hög bland sektionens medlemmar.
Efter en lång diskussion beslöt slutligen Styrelsen att skjuta fram
punkten om Microvågsugnar till S24. Beslutsuppföljningen ser
nu ut som följande:

# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
18 Sofia M. Policydokument S10 2009 S25 2010
3 CC Skyltning till iDét S17 2010 S22 2010
4 KM, SexM Uppd. utlåningspolicy S18 2010 S25 2010
5 CC, Sofia M. Micro/Cedervall S19 2010 S24 2010
6 Anders E. Visa- och/eller ICA-kort till Café S19 2010 S24 2010
7 Anders E. Uppd. Bordershop S20 2010 S23 2010
8 Anders E. Inköp av kyl och frys S22 2010 S24 2010

§8 Utskottsrapporter Mikael R. berättar att nästan alla förberedleser för Industrimäs-
teriet har gjorts, men att han skulle behöva hjälp med att utforma
företagskontrakt som är juridiskt riktiga. Han berättar också att
Industrimästeriet är uppe i 11 personer nu och kommer kanske
öka till 14 snart. Mikael har dessutom pratat med Axis, och ska
snart ordna ett kickoff för mästeriet.
Mikael förklarar också att han vill att alla mästerier kontaktar
honom angående vad de potentiellt skulle kunna erbjuda företag
som vill sponsra sektionen. Slutligen berättar han att det finns en
möjlighet att han kommer kunna ordna spons till pluggfiken.

Anders E. berättar att de har fått en ny Cafédator och att det luk-
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tar popcorn i Caféförrådet. Han berättar också att han har pantat
massor av burkar, kontrollräknat kassan och att han snart ska
ordna ett kickoff för mästeriet.

Daniel P. berättar att han har dragit ner en bunte skumma plan-
scher som har satts upp på sektionens anslagstavlor, samt att han
ska efter detta styrelsemöte springa ner tillsammans med Fredrik
K. och inhandla råsa tyg som kan pryda sektionens anslagstav-
lor. Det kommer även försöka inhandlas tejp av de olika slag.

Fredrik A. har varit nere på banken, men utöver det så har det
inte hänt så mycket.

Mazdak F. berättar att de har tjänat en he del pengar och att det
har blivit kontrollräknat. Dessvärre verkar det som om det sak-
nas en del, vilket han ska se över i helgen. Han förklarar även
att han sitter och fixar inför nollegasquen, och att han behöver
jobbare, då främst kypare till sittningen. Ettasittningen kommer
dessvärre inte bli av.

Fredrik K. har sålt några märken. Totalt har det sålts märken för
ca. 12 500 kr. Fredrik K. förklarar att han sektionens mer generis-
ka märken säljer väldigt bra.

Carl C. A. förklarar att det inte har hänt jättemycket sen sist, och
att han mest har jobbat med access till sektionens dörrar hit och
dit.

Albin R. har haft pluggfik, där det var många som var med och
ville hjälpa till, samt att det var många som deltog i det senaste
SRD-mötet.

§9 Ekonomisk status Fredrik A. berättar att han dessvärre inte har haft tid att se över
ekonomin och att han ska försöka göra det till nästa. Han berättar
också att det har bråkats lite lätt med ST Ericsson angående en
faktura som inte har blivit korrekt betald till sektionen, och att
en ny faktura nu har skickats till dem.

§9.1 Cafétackfest Anders E. menar att Cafémästeriets nuvarande budget till tack-
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fest inte är rimlig till Cafés nuvarande storlek, framförallt då
jobbglädjen har blivit strypt något. Han menar att Café skulle
behöva ungefär 2 000 kr mer till deras tackfest. Majoriteten av
styrelsen tycker dock att detta förslag är för mycket. Det disku-
teras en längre tid, men då styrelsen ändå inte har någon behö-
righet att ändra ett sådant budgetbeslut utanför sektionsmötet,
så lämnas punkten utan några beslut.

§10 Utvärdering av
Sektionssafarit

Styrelsen beslöt att flytta fram utvärderingen av Sektionssafarit
till S23.

§11 Val och entledigande
av funktionär

Styrelsen beslöt att entlediga Niklas Bolmdahl som funktionär
inom Cafémästare.
Styrelsen beslöt att välja Alexander Nesslander till vice Industri-
mästare. Styrelsen beslöt att välja Jens Elofsson till funktionär
inom Cafémästeriet. Styrelsen beslöt att välja Frida Bredberg till
funktionär inom Cafémästeriet.

§12 Inköp av ny kyl till
Caféförrådet

Café behöver en ny kyl och frys då de som finns ny är gamla och
luktar illa.
Styrelsen beslöt att budgetera 2 000 kr för en kyl- och frys-kombo,
samt lägga till inköp av kyl och frys till beslutsuppföljningen S24.

§13 Hygien i köket Café vill ha arbesthandskar till köket då bara Sexmästeriet har
tillgång till sådana nu.
Styrelsen beslöt att lägga inköp av arbetshandskar till köket på
källarmästeriet.

§14 Meddelanden Anders E. klagar på att Lair inte städar efter sig och att han ska
skicka ett argt mail till dem, vilket styrelsen tycker låter bra.

Mazdak F. påminner om att han behöver jobbare, samt att han
ska kontakta alumnigruppen för att anordna en ny alumnisitt-
ning.

§15 Övrigt Carl C. A. vill ha tillbaka grillarna som lånades ut till Kåren inför
Kårsafarit.

§13 OFMA Ordförande förklarade mötet avslutat klockan 13.12.

Vid protokollet

Daniel Perván
Sekreterare

Justeras

Sofia Mattsson
Ordförande
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